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ELŐLAP 
Berkenye Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

 
18. számú  

 
JEGYZŐKÖNYVE 

 
Készült: 2015. december 15-én megtartott képviselő-testületi ülésről. 
Ülés helye: Községháza Berkenye 
Jelen vannak: Schmidt Józsefné polgármester 
                        4 fős képviselő-testületi tagságból 4 fő van jelen az alábbiak szerint 

Lovas József János, Ciuleac Martin, Kovács Béla Károly, Debre Erzsébet 
képviselők 
Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Erdélyi Bálint érdeklődő az 1. napirendi pontnál 
Szilák Tihamér érdeklődő az 1. napirendi pontnál 
Szőke József érdeklődő az 1. napirendi pontnál 
 

Tájékoztató az elmúlt ülés óta végzett feladatokról 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 
Javasolt napirend: 
1./ Közmeghallgatás 
 Előadó: érdeklődő állampolgárok 
 
2./  Gépjármű üzemeltetési szabályzat elfogadása 
 Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
3./  Közművelődési feladok ellátásról rendelet elfogadása és közösségi 

színterek használatának szabályozása 
 Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
4./  Különfélék 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
   Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
5./ Hatósági ügy tárgyalása 

 Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
 
Hozott határozatok:    81/2015.(XII.15.) - 88/2015.(XII.15.) 
 
 
Hozott rendelet volt.  
 
Hozott rendeletek száma: 13/2015. (XII.16.) önkormányzati rendelet a 

közművelődési feladatok ellátásáról  
  

Zárt ülés volt.  
 
Zárt ülésen hozott határozat száma:  89/2015.(XII.15.) 
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Berkenye Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

18. számú  
 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
Készült: 2015. december 15-én megtartott képviselő-testületi ülésről. 
Ülés helye: Községháza Berkenye 
Jelen vannak: Schmidt Józsefné polgármester 
                        4 fős képviselő-testületi tagságból 4 fő van jelen az alábbiak szerint 

Lovas József János, Ciuleac Martin, Kovács Béla Károly, Debre Erzsébet 
képviselők 
Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Erdélyi Bálint érdeklődő az 1. napirendi pontnál 
Szilák Tihamér érdeklődő az 1. napirendi pontnál 
Szőke József érdeklődő az 1. napirendi pontnál 

 

Schmidt Józsefné polgármester 16 óra 04 perckor megállapította, hogy az ülés határozatképes 
és azt megnyitotta, javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalására.  

 
Javasolt napirend: 
1./ Közmeghallgatás 
 Előadó: érdeklődő állampolgárok 
 
Erdélyi Bálint érdeklődő: 
Érdeklődnék, hogy a vasútállomásnál rengeteg földkupac illetve sitt van lerakva. A másik 
pedig a vasútállomáson lévő üveggyűjtő konténer környezete borzasztó, az emberek 
mellérakják a zsákokat, illetve a konténerbe is vegyes hulladékot tesznek bele, nem csak az 
előírt üveget. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Az állomáson lévő sitt az Arany János utcától került oda, ezt jelenleg föld feltöltésre 
használjuk, de a mostani időjárási körülmények között olyan sáros a feltölteni kívánt terület, 
hogy a feltöltést nem tudjuk végrehajtani. Ha javul az időjárás, akkor a föld illetve sitt el lesz 
távolítva. 
A szelektív gyűjtéssel kapcsolatban észlelem, hogy gondok vannak. Sajnálatosan a műanyag 
és papír gyűjtő szelektív konténerek megszűntetésre kerültek. A lakosok nem foglalkoznak 
ezzel, hanem az üveges konténerbe raknak bele minden szemetet. Jelenleg annyit tudunk 
tenni, hogy a közmunkásokkal minden, másnap összeszedetem a szemetet. Nem csak az 
állomáson vannak gondok, hanem az út mentén is dobálják ki a palackokat, ezt is 
folyamatosan szedetem össze a közmunkásokkal. Havonta 10 és 20 zsák közötti szemetet 
szedetek ott össze. 
A falu 1 millió forintot költött erején felül az állomás épületre. Sajnálatos hogy vandálok 
eltörték a frissen beültetett fákat. Lenne mit még rákölteni, de erre most nincs pénzünk. 
 
Lovas József János képviselő: 
A szelektív gyűjtő kocsi rendszertelenül jön összeszedni a műanyag hulladékot. Hiába rakom 
ki reggel hétre a zsákot, ha hatkor jön a kocsi, és ott marad a hulladék. 
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Szilák Tihamér érdeklődő: 
A kukát az út közepén hagyják a szállítók szemétszállításkor. 
A buszmegállóval van több problémám. Az egész dolog balesetveszélyes, évente több baleset 
történik ott a kereszteződésben. Meg kellene oldani, hogy ott valamelyiken fedett megálló 
legyen felállítva. 
A meggyesnél van ásva egy melasz gödör, amibe ha jól tudom, már semmi sem kerül, viszont 
nyáron este szaga az van, így szellőztetni nem nagyon tudunk. 
Már a falura sem lehet rámondani, hogy csendes legyen. A hétvégéken történő fűnyírás és 
mezőgazdasági munka is zavaró, nem tudom meg lehetne oldani esetleg, hogy legalább 
vasárnap, szüneteltessék az ilyen tevékenységet. Illetve a sárkányrepülősök egész nyáron 
repkednek, jóval a megengedett repülési magasság alatt.  
Lovas Orsolyáék előtt eltört a bekötőcső, emiatt ott megsüllyedt az út, és nagy kátyú 
keletkezett. 
Utoljára még említeném, hogy rengeteg róka van a falu körül, nem tudom, hogy lehetséges-e, 
hogy az állatokat irtsák ki. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
A buszmegállóval kapcsolatban közlöm, hogy jelenleg úgy állunk, hogy ha az előírásoknak 
megfelelően mi saját költségeken megépítjük a buszfordulót az Ifjúság utca végénél, akkor a 
busz be jönne odáig. Ez 5-6 millió forintból kijönne, és meg tudnánk csinálni. Ennek viszont 
az az akadálya, hogy a kijelölt terültet jelenleg nem ipari terület, hanem építési telek. 
A melasz gödörrel kapcsolatban több bejelentés érkezett. Részemről az a véleményem, hogy 
falun vagyunk, szóval megszokott lenne a szag, és az, hogy hétvégén is végeznek 
mezőgazdasági munkát, ha az időjárás miatt, akkor kell. A melaszt a gyümölcstermesztésben 
még mindig használjuk, mivel bio termesztés folyik, és műtrágyázni nem lehet. 
Az Ifjúság utca hibáját az állomásról felhozott kővel javítanánk ki, ha megfelel. Nem sok kő,- 
kb 10 tonna van ott - de szerintem, ha egyenletesen leszórjuk, akkor megfelelő lesz az út 
állapota. 
 
Kovács Béla Károly képviselő: 
Én is több műszakban dolgozom, és van, amikor csak hétvégén érek rá füvet nyírni, vagy fát 
vágni. 
 
Lovas József János kérdést tett fel azzal kapcsolatban, hogy a buszforduló nem zavarná-e az 
ottani lakókat. 
 
Szilák Tihamér válaszában elmondta, hogy véleménye szerint az ipari terület nagyobb zajjal 
járt volna, mint a buszforduló. 

 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A rókákkal kapcsolatban a kérdés az, hogy belterületen, vagy külterületen vannak. 
Belterületen csak a rendőrségnek történt bejelentés alapján lehet kilövetni állatot, de csak 
bizonyos intervallumban. 
 
Szőke József érdeklődő: 
A telkem mellett van egy szántó, amit amióta itt vagyok, kaszálok. Megvenni eddig nem 
tudtam a telek magas ára miatt. Ezzel kapcsolatban adtam be ide a hivatalhoz egy kérvényt, 
hogy a területet méltányosságból meg kaphatom-e. A kérvényre válasz nem érkezett, ezért 
teszem fel a kérdés itt a közmeghallgatáson. 
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A másik mondani valóm, hogy a telkem mögé folyamatosan szemetet hordtak, ezt jeleztem a 
polgármesterasszonynak.  A szemét eltűnt onnan most viszont ott fel van túrva föld egészen a 
házamig. 
Illetve nem tudom, hogy a szelektív hulladékot mikor viszik el, mert erről újabb papírt nem 
láttam, és kérdezem még, hogy mikor lesz a legközelebbi lomtalanítás, mert idén még nem 
volt. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
A földbuckákat a telke mögül eltűntetjük, amint az időjárás engedi. A szelektív hulladékot 
csak jövőre fogják vinni, erről viszont még papírunk nincsen, a 2016-os hulladékszállítási 
naptár még nem készült el, amint megkapjuk arról a lakosság értesítve lesz. Lomtalanítás volt 
idén májusban, ezt rosszul tudja. Jövőre ez még nincs tervbe véve, de ha van rá igény, akkor 
lesz. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Akkor válaszolnék a szántóval kapcsolatos kérdéssel. Hozzánk érkezett régen egy kérvény, 
hogy Topolcsik Melinda azt a területet megvenné, ami az ő ingatlanja mellett a szántó másik 
fele. Akkor mi megállapítottunk egy vételárat, ami Szőke Józsefnek is ki lett küldve. Ezért az 
összegért a terület nem kellett senkinek, mert válasz nem érkezett. A magas összegnek az az 
indoka, hogy az említett szántó külterületi ingatlan, tehát, hogy ezt valaki a saját területéhez 
csatolja rendezési tervet kell készíteni, belterületbe csatolni, művelés alól kivonni és utána a 
vázrajzokat újra elkészíteni. Ez valóban magas összeg volt gondolom ezért nem kaptunk 
visszajelzést. 
Mivel több kérdés nem volt a polgármester az első napirend tárgyalását lezárta, ezután Szőke 
József, Erdélyi Bálint, és Szilák Tihamér érdeklődők 18 óra 15 perckor távoztak az 
ülésteremből. 

 
Tájékoztató az elmúlt ülés óta végzett feladatokról 

 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 
A napirend keretében a polgármester beszámolt arról, hogy a Faluszövetkezet, a Nógrád 
TÉSZ és a DI-FER RENT Kft. előre befizette az iparűzési adóját 5,5 millió Ft összeget, hogy 
az étkezési számlákat ki lehessen fizetni még az idén. 
 
A polgármester elmondta azt is, hogy a busznak a helye ki lett alakítva a kultúrháznál.  
Tájékoztatta arról is a képviselőket, hogy az Ipoly Erdő Zrt. leszállította a szociális tűzifát, 
ami elég nyers cserfa volt, össze lett fűrészelve, és így kapták meg a rászorultak. 
 
2./  Gépjármű üzemeltetési szabályzat elfogadása 
 Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Készült egy tervezet a gépjármű üzemeltetési szabályzatról, jó lenne, ha ezt végigbeszélnénk a 
jelenlévőkkel és kialakulna egy álláspont, ami alapján el lehetne fogadni a szabályzatot, ami 
szerint történhet az önkormányzati gépjármű üzemeltetésére. 
A fő kérdések egyike, hogy ki vezesse a kocsit, mindig más, vagy ki lenne az állandó 
személy, milyen feltételekkel vezetheti, bárki az autót. 
A másik fontos kérdés, hogy az oktatási intézmények, civil szervezetek (főként a sport) 
használata esetén ki mit fizet. A sportegyesület működéséhez évenként jelenleg is sok 
támogatást ad az önkormányzat, azt szerintem pénzügyileg nem bírjuk, hogy a gépkocsit is 
ingyen kapják. 
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A képviselők ezután hosszasan beszélgettek arról, hogy a sportegyesület céljaira történő 
igénybevétel mennyibe kerülne (hány kilométer, és hány vezetési óra). 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Én úgy gondolom, hogy ne fogadjuk el most a szabályzatot, járjunk jobban körül a témát, én 
most nem tudok dönteni az ügyben. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Jó lenne, ha tisztázni tudnánk még a felmerülő kérdéseket és elfogadásra kerülne a szabályzat, 
mert a gépkocsit használják. 
 
A polgármester és a képviselők a gépjármű üzemeltetési szabályzattal kapcsolatban 
egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozzák: 
 

81/2015.(XII.15.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a gépjármű 
üzemeltetési szabályzat elfogadását elnapolja.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a szabályzat elfogadását a következő 
ülésen tűzze napirendre. 
Határidő: következő testületi ülés  
Felelős: polgármester 

 
A gépjárművezetéssel kapcsolatban felmerült, hogy jó lenne, ha mindig ugyanaz a sofőr 
vezetné a gépkocsit. 
 
Ciuleac Martin képviselő: 
Én vállalom a gépkocsi vezetését, és gondot viselek rá. Ha lehetőség van, akkor akár 
főállásban is vállalnám a gépkocsi vezetését. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Főállású sofőrre nincs pénzünk, igénybevétel esetén van lehetőség fizetésre. 
 
A képviselők ezután a gépjármű vezetésével kapcsolatban egyhangúan (5 igen, 0 
ellenszavazattal és 0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozzák: 
 

82/2015.(XII.15.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete az önkormányzat 
tulajdonát képező gépkocsi vezetésével Ciuleac Martin 2641 Berkenye, 
Ifjúság utca 38. szám alatti lakost bízza meg. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy Ciuleac Martinnal kössön megbízási 
szerződést és igénybevétel esetén 1000 Ft-os óradíjért alkalmazza őt. 
Határidő: Azonnal és értelemszerű  
Felelős: polgármester 

 
3./  Közművelődési feladok ellátásról rendelet elfogadása és közösségi 

színterek használatának szabályozása 
 Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
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Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Az önkormányzatnak rendelkezni kell olyan rendelettel, amely leírja, hogy a kulturális 
szolgáltatások és a közművelődéshez való jog hogy illeti meg a település polgárait. A 
településnek egy régi 2002-ben készült rendelete van, amely már az új jogszabályoknak 
nem mindenben felel meg, ezért új rendelet megalkotása szükséges. A rendelet 
mellékletében pedig szabályozni kell a közösségi színterek használatát. 
Kérem a képviselő-testületet, hogy szíveskedjen elfogadni a rendeletet és mellékletét, 
hogy ezzel a központi jogszabályoknak is megfeleljünk, hiszen a kulturális feladatokra 
finanszírozást is kapunk, és itt is előírás, hogy szabályozva legyen a közösségi színterek 
használata. 
 
A jegyző ezután válaszolt a képviselők által feltett kérdésekre. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással) 
elfogadta a közművelődési feladatok ellátásról szóló rendelettervezetet, és ezzel 
megalkotta a közművelődéi feladatok ellátásáról szóló 13/2015.(XII.16.) rendeletet. 
 
A rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
Rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
4./  Különfélék 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
   Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Minden képviselőt megillet havi 5.000 Ft összegű tiszteletdíj, amit általában nem szoktak 
felvenni a képviselők, hanem lemondanak valamilyen célra. 
 
Lovas József János alpolgármester: 
Idén nagyon sok összeget költöttünk az Arany János utcára, és ketten onnan is vagyunk, 
javaslom, hogy arra mondjunk le. 
 
Az alpolgármester javaslatával a képviselő-testület egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 
0 tartózkodással) egyetértett és így az alábbi határozat született. 
 

83/2015.(XII.15.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a 
képviselők tiszteletdíj lemondását és elrendeli annak összegét az Arany 
János utca felújítására fordítani az alábbiak szerint: 

Lovas József János  60.000 Ft  és 16.200 Ft járulék 
Debre Erzsébet  60.000 Ft  és 16.200 Ft járulék 
Ciuleac Martin  60.000 Ft  és 16.200 Ft járulék 
Kovács Béla Károly  60.000 Ft  és 16.200 Ft járulék 
Összesen:   240.000 Ft  és 64.800 Ft járulék 
Mindösszesen    304.800 Ft 

A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról és az 
átcsoportosításról gondoskodjon. 
Határidő: azonnal és 2016. február 29. 
Felelős: polgármester 
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Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A vonatkozó jogszabályok szerint a 2013-ban elfogadott helyi esélyegyenlőségi programot 
(HEP) felül kell vizsgálni. Átnézésre került a program, de módosítása nem szükséges. Az 
akkor kitűzött célok most is aktuálisak, sajnos a munkahelyteremtés nem valósult meg. Kérem 
a képviselő-testületet, hogy hozza meg a szükséges határozatot arról, hogy a HEP-et 
változatlan hatályban fenntartja. 
 
A képviselő-testület a jegyző javaslatát elfogadta, és egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 
0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozza. 

 
84/2015.(XII.15.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 2013-ban 
elfogadott Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálati 
kötelezettségének áttekintéssel kíván eleget tenni. A képviselő-testület 
áttekintette a HEP-et és úgy döntött, hogy annak felülvizsgálata nem 
szükséges, a 2013-ban megalkotott, és elfogadott HEP-et változatlan 
formában hatályban tartja.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az érintetteket értesítse 
és a HEP-ben foglaltak betartásáról gondoskodjon, amennyiben szükséges, 
kezdeményezze a módosítást.  
Határidő: azonnal és folyamatos  
Felelős: polgármester 
 

Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Mint ismeretes a testület előtt a településen a házi gondozói feladatokat a Nagyoroszi 
székhelyű társulás intézménye látja el. Rétság város is úgy döntött, hogy csatlakozni kíván és 
kisebb módosítások is szükségessé váltak, ezért kérem a testületet, hogy az ismertetett 
előterjesztés alapján a szükséges határozatot hozza meg, hogy a polgármester aláírhassa az új 
megállapodást. 
 
A testület a javaslatokat elfogadta, és egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással) az alábbi határozatot hozza: 

 
85/2015.(XII.15.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nagyoroszi 
Közös Szociális Szolgáltató Társulás Társulási Megállapodásának 
módosítását a csatolt melléklet szerint jóváhagyja, és felhatalmazza a 
polgármestert a módosítás aláírására.  
A képviselő-testület felhatalmazza Nagyoroszi Község Polgármesterét, hogy 
a módosításokat az egységes szerkezetű Társulási Megállapodáson 
átvezesse.  
Határidő: 2016. január 1. 
Felelős: polgármester 
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Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Lónich Károly több mint 10 évvel ezelőtt vásárolt az önkormányzattól telket, amelyre 
beépítési kötelezettség lett előírva 3 évre. Ez az időpont már több mint 10 éve lejárt, de a 
beépítés nem teljesült. A tulajdonos kérte az önkormányzattól, hogy a beépítési kötelezettség, 
és az ahhoz kapcsolódó elidegenítési tilalom törlésre kerüljön. 
Ennyi év elteltével, már sajnos nem igazán tehet semmit az önkormányzat, ezért célszerű a 
kérést teljesíteni, ehhez meg kell hozni a szükséges határozatot. 
 
A jegyző ezután ismertette a meghozandó határozat tartalmát, és kérte a döntés meghozatalát. 
 
A képviselők ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozzák. 

 
86/2015.(XII.15.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete feltétlenül és 
visszavonhatatlanul hozzájárulását adja, hogy a Lónich Károly tulajdonát 
képező Berkenye 299/7. hrsz-ú belterület ingatlanról az önkormányzat 
javára 2002.06.20-án bejegyzett beépítési kötelezettség (2005.06.11-ig) és 
annak biztosítására szolgáló elidegenítési tilalom törlésre kerüljön.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az érdekelteket értesítse.  
 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Az ipari parkkal kapcsolatos ügyek alakulását többször ismertettem a testületnek. 
Decemberben ki kell fizetni a Diószeghy Judit és Löffler Jakab földjének összegét, mert 
tartok tőle, ha ez nem történik meg esetleg peres ügyek is várhatóak az ügyben, és azt nem 
szeretném. 
Mint tudjátok Molnár Gábor nem támogatta az ipari park kialakítását, ezért az ő területeit el 
kellett cserélni Schmidt Anikóéval, és ezt követően telekalakítási eljárást kell lefolytatni. 
Mindezek megvalósítása költséget jelent, hiszen szerződéseket és vázrajzokat kell készíteni, 
valamint a földhivatalnál induló eljárásoknak is díja van. Molnár Gábor nem vállalta a 
költségek megfizetését, Schmidt Anikótól pedig nem várható el, hogy viselje ezeket a 
költségeket, hiszen örülni kell, hogy ő egyáltalán hajlandó volt cserélni, hogy kialakítható 
legyen az ipari park. 
Kérem a képviselőket, hogy hozzanak döntést arról, hogy az általam említett költségeket az 
önkormányzat vállalja át, azok kifizethetőek legyenek az ügyek előrehaladása érdekében. 
 
A témával kapcsolatban a polgármester válaszolt a képviselők által felvetett kérdésekre. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással) az 
alábbi határozatot hozza: 

 
87/2015.(XII.15.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete Schmidt Anikó és 
Molnár Gábor földcseréjével és telekalakításával kapcsolatos (03/94; 03/12 
és 03/13 hrsz.) költségek (vázrajz, szerződések készítése, földhivatali 
eljárások díja) megfizetését vállalja, mivel az az ipari terület kialakítása 
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érdekében történik. A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat 
végrehajtásáról gondoskodjon és annak költségéről a testületnek számoljon 
be.  
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
Schmidt Józsefné polgármester: 
A múlt heti ülésen elmondtam már nektek, hogy a 2016. évi START program keretében mit 
tervezek. A benyújtott pályázathoz kérik a testületi határozatot. 
A polgármester ismét elmondta elképzeléseit és kérte a testületet, hogy hozza meg a 
szükséges határozatot. 
 
A testület ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozza: 
 

88/2015.(XII.15.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete 2016. évre 
vonatkozóan pályázatot kíván benyújtani az alábbi Startmunka 
Mintaprogramokra: 
1.) Rákóczi utca és Kossuth utca belvízelvezetés 
2.) Rákóczi utca járda, térkő lerakással 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat beadásáról 
gondoskodjon. 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester  
 
 

A testület ezután hatósági ügy megtárgyalásával zárt ülésen folytatta munkáját. 
 
 

        Kmf. 
 
 
 
 
                    Schmidt Józsefné                                     Árpásné Schlenk Judit                                   
                        polgármester                                                     jegyző 
 


